华东师范大学交流生住宿预定申请表

Application Form for Room Reservation at ECNU (Exchange Students)
                                                             ID _________________

	英文姓名 

Passport Name
	中文姓名

Chinese Name
	性别

Gender
	护照号码

Passport No.

	
	
	
	

	预定房间类型及

价格

Room and Price
	国际交流服务中心 International Exchange Service Center

                普通双人间（一个人住）80元/天/间      FORMCHECKBOX 

Economic Double Room 80RMB/night/room

普通双人间（两个人住）40元/天/床      FORMCHECKBOX 

Economic Double Room 40RMB/night/bed

                标准单人房  145元/天/间               FORMCHECKBOX 

                Standard Single Room 145RMB/night/room

	
	留学生公寓1号楼 No.1 International Students Dorm
普通双人间（两个人住）40元/天/床      FORMCHECKBOX 

                Economic Double Room 40RMB/night/bed

	
	留学生公寓2号楼 No.2 International Students Dorm

                标准单人房  120元/天/间               FORMCHECKBOX 

                Standard Single Room 120RMB/night/room

                标准双人间（两个人住）60元/天/床      FORMCHECKBOX 

Standard Double Room 60RMB/night/bed
普通双人间（两个人住）40元/天/床      FORMCHECKBOX 

                Economic Double Room 40RMB/night/bed

	2015年秋季学期入住时间 

Arrival 
	2015年秋季学期离宿时间

Departure 

	
	


具体的房间设施和图片请参见下面网站：

For details about dormitories and rooms, please refer to this website:

http://lxs.ecnu.edu.cn/DegreeStudents.do?method=findContentByChannel&parentid=38&kidid=89 

★如果要在学期开学前入住公寓，所支付的房间价格可能不同。学期结束后，要延长居住期限的同学可申请延长，并支付相应房费。

★If you want to stay before the semester starts, the price are different. You can apply to stay in the dorm after the semester ends, and pay the additional accommodation fees. 

★以上价格系住一个学期以上的价格，房费按学期支付，中途退房者房费均不退还。短期住宿者根据住宿时间的不同价格不尽相同，详情请咨询留学生办公室
★The accommodation fees are paid by semester and will not be refunded if you leave during the semester. Short term price are difference, please consult the International Students Office for more information if needed.
★免住宿费的交流生由学校统一安排入住40元标准的宿舍。如有特殊要求，需补相应差价。留学生办公室将根据实际房源情况调整住宿安排。

★Exchange students, who are free from accommodation fees will be arranged in the Economic Double Room whose price is 40RMB/night/bed. Students who require other types of rooms are supposed to pay the extra fees. International Students Office will allocate the accommodation according to room availability.
